
 

 
Date: Day 1, Thursday 20 January 

1. English: VOCABULARY - In your Journal, create a well-constructed paragraph using the vocabulary word list in your Writing 

Enrichment exercise book. Include at least 6 of the 20 words. Remember to review your sentence structure, spelling and 
grammar.  Due: Monday 24 January. 

2. Math: Solve #1 (d, h, l) and #2(d, h, l) on page 113 of your math textbook. 
Weekend 

Date: Day 2, Sunday 23 January 

 )كتابة التاء المفتوحة والتاء المربوطة( ستملى على الطلاب في آخر يوم من الدورة.   :إملاء . اللغة العربية:١

ها اريخِ تَ  مراحلِ   كل ِ  رَ بأ عَ   بعتأ اتَّ  ، حيثُ  رائدة    ، ومسيرة   واضح   الْولى على منهاج   هاعهودِ   منذُ  الدولةُ  هذهِ  قد قامتأ : لَ ها الإخوةُ أي  
تهُ،   ورسالةَ نبي ِهِ الْمينِ وسِيرةَ السلفِ الصالحِ. أمرتأ بالعدلِ وحرمتأ الظلمَ، وكفلتأ للإنسانِ كُلَّ حقوقهِ، وحفظتأ لَهُ كراماللِ  ريعةَ شَ 

   ا في سلوكه  هَ والتزامِ  الشريعةِ   هذهِ  مِ هأ إلا  إلى فَ  تاجُ حأ يَ فهو لا 

 :هاتثم   
  ( في دفتر اللغة العربية.منهاج –كفلت )الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة: مرادف  -١

  الطالب. ( في دفتر الصالح –حفظت  )الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة: مضاد هات  -٢

 2. Science: On booklet page 21 draw and label an electrical safety poster. 
Date: Day 3, Monday 24 January 

1. Math: #2(c, d) and #3(c, d, g) on page 115 of your math textbook. 

2. English: Writing - We often very casually call people we know our “friends”, but a friend is more than just that. How many 

true friends do you have ?Explain what we can do to be a true friend. Is there really such a thing as a “best” friend? Your essay 
must be neatly typed and submitted on Turnitin. Due Date: Thursday 27th January 
Date: Day 4, Tuesday 25 January 

رسالة شخصية لوالديك تخبرهما فيها عن مدى حبك وشكرك وامتنانك لهما... مراعيًا عناصر كتابة اكتب  كتابة: . اللغة العربية:١
 في كتيب العمل الْدبي والتعبير . ٧٠  - ٦٩ص  كلمة،  ٢٠٠عدد الكلمات   ... الرسالة

2. Individuals and Societies: Research the study of GIS and write down 5 facts of the purpose and use of GIS. Complete your 

work on a sperate page. 
Date: Day 5, Wednesday 26 January 

1. English: Sentence Structure- In your Holistic Unit Booklet, read pages 11 to 13, then answer the exercises on page 14. Due 

Sunday 30th January. 
Date: Day 6, Thursday 27 January 

1. Math: Solve #6, #7 and #10 on page 118 of your math textbook.  Prepare for the lesson review (see details below). 

Weekend 

Date: Day 7, Sunday 30 January 

1. English: Summary Read “Sunshine” https://www.storyberries.com/bedtime-stories-sunshine-short-stories-for-kids-australian-bush/ 

Write a summary in your journal exercise book. Due: Thursday 3rd February 
To write an effective summary follow these guidelines:  
1. Topic Sentence – One sentence that tells what the book is about 
2. Someone – Who is the main character or characters? 
3. Wanted – What did they (he/she) want? 
4. But then – What was the big problem or conflict? 
5. Finally – How did this conflict get resolved? How did it end? 

Date: Day 8, Monday 31 January 

 من كتيب العمل الْدبي والتعبير  .٢  - ١س    ٢٥ص   :وجموعمفردات   . اللغة العربية:١
 ج(  –ب   –( فقرة )أ ١حل تقويم الدرس الثاني / السؤال ) . الدراسات الاجتماعية:٢

End of Cycle 12 

Reminders 
1. Math: 

• IXL: Practice skill: G.1- Add and subtract fractions 

• Lesson Review: Study Chapter 5 (H, I, J) for your lesson review on day 7 or on the next day if you have no math class on 
day 7. 

2. English: 
• IXL: Practice Skill S.1-  Use the correct homophone Due: Monday 31st January. 

• Spelling Quiz: Study the Cycle 12- Vocabulary Word list in your Writing Enrichment exercise book in preparation for the 
Spelling Quiz on Sunday, January 30th. 

   تم دراسة الوحدة الْولى _ درس الهداية إلى التوحيد أنواعها وأسبابها وموانعها  :توحيد الإسلامية:  الدراسات. ١

 (  ٤٦ - ٤٥( ومن ) ٩  - ١تم دراسة تفسير سورة العنكبوت الآيات من )   :تفسير                                      
 تمت الدراسة من الوحدة الخامسة العصر النبوي / درس حياة النبي محمد صلى الل عليه وسلم   . الدراسات الاجتماعية:٢

    Cycle 12 Homework Planner 
(Date covered: Jan 20th – Jan 31st 2022) 

  

Grade 7 Boys    

https://www.storyberries.com/bedtime-stories-sunshine-short-stories-for-kids-australian-bush/
https://www.ixl.com/math/grade-7/add-and-subtract-fractions


  (٢٦إلى  ٢٢قبل البعثة  صفحة )
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